

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱  
Study the cause of leisure 休閒事業專題研究

當期課號	7621	Course Number	7621
授課教師	黃有傑	Instructor	HUANG,TOU JIE
中文課名	休閒事業專題研究	Course Name	Study the cause of leisure
開課單位	休閒事業管理系碩士在職專班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	(一)瞭解近年休閒產業管理之議題。 (二)瞭解研究論文之撰寫流程與架構。 (三)期刊文獻及研究主題之研讀與討論。 (四)增進研究生的關鍵及邏輯思考的能力。 (五)懂得彙整研究之結果。	Objectives	1. To understand the issue of leisure industry management in recent years. 2. To understand the process and framework of writing a dissertation. 3. The study and discussion of the periodical literature and research topics. 4. To enhance a postgraduate's crucial and logic thinking ability. 5. To know how to combine and sort out the research findings.
教材	1. 張宮熊等(2002)休閒事業管理。台北：揚智出版社。	Teaching Materials	Chang et al. (2002) Recreation Industry Management. Taipei. (In Chinese)
成績評量方式	平時成績：20% 主題單元報告：20% 先驅研究：40% 統整期末報告：20%	Grading	Participation: 20% Special topic report:20% Pilot study: 40% Final report: 20%
教師網頁	<a href="http://lms.ctl.cyut.edu.tw/blog.php?user=2006192">http://lms.ctl.cyut.edu.tw/blog.php?user=2006192</a>		
教學內容	1.台灣休閒產業發展概況 2.休閒事業的策略管理 3.休閒事業與市場行銷 4.休閒事業之人力資源與財務管理 5.休閒事業個案研究 6.休閒論文參考文獻之APA格式 7.長宿休閒、休閒農業及綠色休閒產業介紹	Syllabus	1. Introduction of leisure development in Taiwan. 2. The tactic management of leisure. 3. Leisure and marketing. 4. Human resources and financial management of leisure. 5. Case studies of leisure industry. 6. APA form of reference literature of a leisure dissertation. 7. Introduction of long stay, leisure agriculture, and green leisure industry.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。